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 Pan  
 Jacek Jaśkowiak 
 Prezydent Miasta Poznania 
 

 

IN T ER PELA C J A  
 
 

w sprawie konieczności remontu chodnika w ul. Poprzecznej. 

 
 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W związku z zgłoszeniami mieszkańców dotyczącymi konieczności remontu chodnika  

w ul. Poprzecznej zwracam się z wnioskiem o wykonanie remontu w/w chodnika. Według 

informacji przekazanych przez przedstawiciela miejscowej rady osiedla Zarząd Dróg Miejskich 

wycenił remont chodnika na ok 20 000,00 zł. Kwota wydaje się być niewielka. Stan chodnika 

pozostawia wiele do życzenia i zasadne jest jego wyremontowanie.  

 

 Ze względu na potrzebę zgłaszaną przez społeczność lokalną proszę o działanie  

w powyższej sprawie. 

 

 

 Z poważaniem 
 (-) Łukasz Kapustka 
 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
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